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Behandling: 
Dagrun F. Solli innledet til temaet.  

 Cheneso Moumakwa (PP) ønsker at sammendraget kommer som punkt 1, før 
innholdsfortegnelsen. Han spør om tilstandsrapporten skal omhandle 
barnehagemyndighetens oppgaver. Han savner også en omtale om barnehagenes arbeid 
med samisk kultur og språk. Må være et eget punkt, bør ikke bakes inn i arbeidet med 
minoritetsspråklige barn.  

 Didrik Frengen (KL) ønsker mer opplysninger om de ansatte, slik som sykefravær, 
kompetanse etc.  

 Sigurd Saue (SV) ønsker at rapporten gir tilbakemeldinger på økonomiske rammer og 
hvordan barnehagene jobber med det fysiske miljøet - nærmiljø, uteområder. Arbeidet 
med dokumentet skal være bevisstgjørende for barnehagene.  

 Arne Langmo (SP) lurer på om det kan bli noe overlapping mellom punktene. Kommer det 
fram noe nytt i punkt 10, som ikke allerede er nevnt i andre punkt. Punkt 10 er knyttet til 
rammeplanen. Kan knyttes sammen med punkt 6. Det ser man underveis. Det er 
innholdet som er det viktigste, ikke nødvendigvis hvordan stoffet er organisert.  

  
Oppvekstutvalgets konklusjon 
Oppvekstutvalget ber administrasjonen ta hensyn til utvalgets innspill når de ferdigstiller 
malene til barnehagenes tilstandsrapporter.  
 


